
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 359 

 

На 2 май 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

2. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Йорданка Ганчева и Гергана Стоянова 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Димитър Димитров, Любомир 

   Георгиев, Йорданка Ганчева, Силвия Стойчева, 

   Емил Войнов, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, 

   Красимир Ципов, Камелия Нейкова, Севинч  

   Солакова. 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Севинч Солакова, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов, Росица Матева, Георги 

Баханов, Елка Стоянова.  
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Заседанието бе открито в 10,35 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Девет членове сме в залата – имаме кворум за откриване на 

заседанието. 

Поради отпуск отсъстват колегите Росица Матева и Цветозар 

Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Медийни пакети с докладчик господин Димитров. 

2. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчик госпожа Ганчева. 

3. Доклади по административни преписки – ще ви докладвам 

аз и колегите Димитров, Георгиев, Ганчева, Стойчева и Солакова. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Войнов? 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моля да ме добавите в Доклади по 

административни преписки. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: В изплащане на възнаграждения, в 

Доклади по административни преписки и имам доклад в Доклади по 

дела, жалби и сигнали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Нова точка 

предлагате. 

Предлагам да бъде точка четвърта: Доклади по дела, жалби и 

сигнали. 

Други? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред с направените 

допълнения. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Започваме с първа точка: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Заповядайте, господин Димитров с Вашите доклади. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, останаха четири искания за изплащане на суми по 

договори, които сме одобрили и ще ги докладвам. На работна група 

обсъдихме какви са проблемите. Очевидно, ще трябва приемане на 

решение относно медийните пакети – да допишем някои условия, 

които сега сме приели като налични и съществуващи. 

Първият доклад е с вх. № НС-24-182/18.04.2023 г. – искане от 

„ЕКРИТ МЕДИЯ“ ООД – издателят на в-к „Стандарт“, за изплащане 

на фактура на стойност 4 320 лв. с ДДС по договор, който „ЕКРИТ 

МЕДИЯ“ е сключила с ПП „Български възход“. 

Представени са ни доказателства, че е изпълнен медийният 

план, приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата по този 

договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – 2 (Камелия Нейкова, Севинч 

Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият постъпил доклад е с 

вх. № НС-24-174/11.04.2023 г. относно искане от „168 часа“ ЕООД, 

всъщност „24 часа“, сключен между медията и ПП НДСВ, на 

стойност 5 400 лв. с ДДС.  
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Имаме документите, които обичайно изискваме и които 

доказват изпълнението на договора, включително приемо-

предавателен протокол и материални носители на публикуваните 

материали в рамките на кампанията и договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 7 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 

(Камелия Нейкова, Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият доклад е с вх. № НС-

24-165. Постъпило е искане от „Епицентър.БГ“ с представена 

фактура на стойност 7 200 лв. по договор с вх. № НС-24-37, сключен 

между „Епицентър.БГ“ и ПП МИР. Като обем е изпълнен договорът. 

Наличен е приемо-предавателен протокол, както и записи, които 

доказват изпълнението на медийния план. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата по този 

договор и по това искане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕИЛЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това искане? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – 2 (Камелия Нейкова, Севинч Солакова). 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Последното искане е постъпило с в 

№ НС-24-156/07.04.2023 г. от „Тийм Т консулт“ ЕООД по договор, 

сключен между този доставчик и коалиция „Неутрална България“. 

Документите, които са представени, са приемо-предавателен 

протокол, сертификат и диск с доказателства за изпълнение на 

медийния план по сключения договор. 
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Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

С това приключваме точката „Медийни пакети“ за всички 

следващи заседания. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 7 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 

(Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Ерхан Чаушев). 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане от 

ОИК – Варна, за изплащане на възнаграждение – вх. № МИ-27-

45/25.04.2023 г.  

Преписката е комплектувана съобразно изискванията от 

закона и наше решение.  

Искането е за изплащане на проведено заседание на 20 април 

2023 г., на което са присъствали председател, зам.-председател, 

секретар и 16 членове на ОИК. 

Преписката съдържа предварителен финансов контрол, 

обективиран в съответния контролен лист, с положително 

становище за изплащане и за законосъобразност на задължението по 

така поисканото възнаграждение, което е в размер на 1029,42 лв., 

предвид което ви предлагам с протоколно решение да одобрим така 

докладваното от мен искане за изплащане на възнаграждение за 

проведено заседание от ОИК – Варна, за изплащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване за изплащане възнаграждение на 

членовете на ОИК – Варна. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви искане с вх. № 

МИ-27-46/27.04.2023 г. от ОИК – Кърджали, за изплащане на 

възнаграждение на членовете на ОИК за дадено дежурство на 

21 април и проведено заседание на 24 април 2023 г. 

Към преписката са приложени изискуемите документи, също 

така е изготвена счетоводна справка и контролен лист за извършване 

на предварителен контрол преди поемане на задължение, съобразно 

което исканото възнаграждение е законосъобразно. Изискваната 

сума за изплащане за заседанието и дежурството е в общ размер на 

888,44 лв. с осигурителните вноски. 

Предлагам ви да бъде гласувано изплащането на така 

исканото възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме така направеното предложение. 

Моля с вдигане на ръка. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Георгиев, заповядайте. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проектите на две писма 

– проектен номер 6827, до СДВР във връзка с искане на информация 

за съответно лице. 

Предлагам да гласуваме изпращането на отговор, който е 

написан в подготвения проект на писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в едно от писмата, с проектен 

номер 6828 може би, ако може да се обърне внимание и на 

администрацията, когато се изготвят тези писма, нека да не пишем, 

тъй като грешката е моя, да не пишем, че няма образувана такава 

секция с този номер, защото поради недовиждане съм видяла 

58 вместо 53, тъй като така съм го разчела на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия. 

Предлагам да напишем, че в писмото, с което сме 

сигнализирали районната прокуратура, е допусната техническа 

грешка, като номерът на секцията е еди-кой си. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

с проектен номер 6827 има ли изказвания, или предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви и писмото, за което 

вече стана дума, с проектен номер 6828 със съответните корекции.  

Предлагам да изпратим коригирания текст. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това предложение, като, разбира се, както предложи докладчикът, 

ще бъде направена съответната редакция. 

Моля, режим на гласуване на писмо с проектен номер 6828. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № НС-23-

265 заедно с два протокола с вх. №№ НС-23-263 и НС-23-263-1 от 

27 април 2023 г. 

С писмото двамата експерти – господата Б.    и          М., 

докладват свършената работа във връзка с поставената задача за 

изследване на два броя флашпамети от секционна избирателна 

комисия № 0204. 

В края на доклада, цитирам: с оглед гореизложеното 

предстои изготвяне на процедура за прехвърляне на данните от 

целия масив на СУЕМГ и сравняването им с тези, постъпили по 

независим път в Централната избирателна комисия, от 

„Информационно обслужване“ АД. 

Протоколите са за предаване и приемане на съответните 

устройства – докладвам за сведение. 

Следващият доклад е писмо с вх. № НС-04-01-33-

3/27.04.2023 г. и оригиналът от 28 април 2023 г. със същия номер от 

Министерството на външните работи, с което Министерството 

уведомява Централната избирателна комисия, че до 25 април 2023 г. 

Министерството на външните работи, цитирам „сдаде в „Карго-

партнер“ всички СУЕМГ в избирателните секции извън страната“. 

Следващото писмо, което докладвам за запознаване, е с вх. № 

НС-23-264/27.04.2023 г. В това писмо се съдържа доклад-

предложение, подписан от двамата експерти – господата  Б.   и   М., 

и от двамата представители на ДАНС. Докладвам го за запознаване 

и за последващо обсъждане. 

Докладвам за сведение писмо с вх. № ПВР/НС-04-2-54-

1/27.04.2023 г., с което от Столичната дирекция на вътрешните 

работи припомнят, че очакват отговор, който току-що гласувахме, да 

им бъде изпратен във връзка с искана информация. 
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Последният ми доклад засега в тази точка е с вх. № ЦИК-09-

142/27.04.2023 г., в който има прикачено писмо с вх. № НС-22-

419/26.04.2023 г. – отчет от изпълнител по граждански договор. 

Предлагам, след запознаване с написаното в приложените 

документи, Централната избирателна комисия да одобри 

представения отчет и изпълнението на работата по гражданския 

договор с външен експерт, участвал в Комисията по ЗОП по 

процедурата за възлагане на обществена поръчка с предмет на 

дейност: Осигуряване на машинното гласуване в страната и извън 

страната в изборите за народни представители на 2 април 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля да се запознаете с направеното предложение и малко 

по-късно ще върна, за да го подложа на гласуване. 

Следващ докладчик – господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, докладвам две писма, които сме получили и които се 

отнасят до крипто инструмента. С вх. № НС-07-34-36 е пристигнало 

потвърждение на това, че Кипър е направил и вторият тест от 

програмата за създаване на крипто инструмент за държавата Кипър. 

Второто писмо е с вх. № ЦИК-07-25-6/24.04.2023 г. в 

предходна моя папка. Това е напомняне, че в най-скоро време трябва 

да изпълним исканията за създаване на крипто инструмент за 

България и за регистрирането му на платформата, която ще 

позволява обмен на данни. Изброени са действията, които трябва да 

бъдат извършени. Писмото го докладвам за сведение. 

Второто писмо е относно това да решим да възложим на 

двамата експерти, с които ще сключваме договор, да извършат 

техническата дейност по създаване на нашия крипто инструмент, 

както и за регистрация в платформата – първи и втори тест, които 

доказват, че инструментът работи. Това са ми двата доклада относно 

крипто инструментите. 
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Имам също доклад в днешна папка – писмо-покана до 

госпожа Нейкова, да се вземе участие в парламентарна конференция 

на тема „Избори по време на криза“, която ще се състои на 9-и и 

10 май 2023 г.  

Швейцарските власти поемат разходите по пребиваването в 

Берн, където ще се състои тази конференция. Докладвам за сведение 

и ако някой ще участва, да се извърши регистрация за това участие – 

вх. № 07-9-1/25.04.2023 г. Има и превод с програмата на 

конференцията, какво се очаква от участниците. В момента го 

докладвам за сведение и запознаване най-вече. 

В моята папка има докладна записка от госпожа Манолова и 

тя е по повод на постъпило писмо с вх. № ЦИК-06-7-6/19.04.2023 г. 

Писмото съдържа предложение да се подпише приемо-предавателен 

протокол, изготвен от „Информационно обслужване“ АД, който да 

послужи като удостоверителен документ за изпълнение на 

дейностите, съдържащ се в т. 1.1., буква „а“ и буква „в“, които са 

част от предмета на Договор № 11 от 20 март 2023 г, сключен между 

Централната избирателна комисия и „Информационно обслужване“ 

АД. 

Знаете, че това е големият договор и в приемо-предавателния 

протокол се уточнява, че ЦИК приема за извършено следното: 

периодично предоставяне на междинни данни от гласуването по 

секции и населени места, изборни райони в страната и извън 

страната; обновяване и визуализиране на междинните данни; 

сканиране и публикуване на протоколите на секционните 

избирателни комисии, както и тези на районните избирателни 

комисии и публикуване на данните от записващите устройства от 

машинното гласуване; публикуване на актуализирана база данни с 

информация от протоколите на секционните избирателни комисии за 

целия процес на компютърна обработка и окончателните резултати 

по изборни райони за страната на интернет страницата на ЦИК; 

осигуряване и поддържане на функционалност на създадените 

интернет страници на всяка районна избирателна комисия за 
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излъчване в реално време на заседанията на съответната комисия, 

както и осигуряване на видеоархив от тези заседания. 

Осигуряване и предоставяне за временно ползване на 

необходимите технически средства за изпълнение на излъчването и 

създаването на видеоархива за всяка районна избирателна комисия. 

Излъчване на заседанията до 16 април 2023 г. съхранение и 

поддържане на видеоархива. 

Въвеждане и обработка на данните за местата за гласуване, 

създаване на база данни с кандидатски листи на партиите, 

коалициите и инициативните комитети; проверка на тези листи, 

както и проверка на списъците на наблюдатели, застъпници, 

регистрирани в РИК и на анкетьори и всички проверки по чл. 3, ал. 3 

от Изборния кодекс, които се отнасят до нъсъвместимости. 

Създаване на функционалност по чл. 136, позволяващ на 

гражданите да извършват проверка на съдържанието на подписките 

за регистрации на партиите и коалициите, независимите кандидати. 

 Това са дейностите, извършени от „Информационно 

обслужване“ АД.  

Тъй като в докладната записка се отбелязва, че трябва да 

упълномощим председателя да подпише приемо-предавателния 

протокол, това ще бъде основание за представяне на фактура на 

стойност без публикуване на хартиен носител на бюлетина с 

изборните резултати, чийто срок за публикуване по Изборния 

кодекс, знаете, че е 40 дни след изборния ден. За да бъде 

публикуван, трябва да подготвим нашия увод – това са дневниците, 

които предстоят. 

Предлагам да упълномощим председателя да подпише 

приемо-предавателния протокол за приемане на дейностите, които 

изброих. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, чухте 

направения доклад. Моля да се запознаете с докладната записка, 

подготвена от администрацията. Смятам, че тази преписка трябва да 

бъде допълнена с оглед приемане работата по изпълнение на 
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„Информационно обслужване“ АД на сключения с тях договор, за да 

може да се вземе решение за подписване на приемо-предавателни 

протоколи, респективно и за извършване на плащане.  

Моля да се запознаете с така подготвената докладна записка, 

като по-късно ще върна, за да се подложи на гласуване. 

Следващ докладчик в тази точка – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ ПВР/НС-04-2-60/02.03.2023 г., с което от ОД на МВР – Хасково, 

ни се иска информация във връзка с проверка по съответна преписка 

по описа на Районна прокуратура – Хасково. 

Предлагам писмо, с което да изпратим исканата информация 

за посоченото лице и посочен верен номер на избирателната секция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам писмо с вх. № МИ-15-

120-12/27.04.2023 г., с което от ОИК – Сандански, са ни уведомили и 

са ни изпратили за сведение препис от тяхно решение със 

съответния номер – те са две решения: Решение № 269 и Решение 

№ 270. 

С едното прекратяват пълномощията на общински съветник и 

са обявили за избран следващия, както и са приели отказ на лице да 

встъпи в пълномощията си като общински съветник. Докладвам за 

сведение и за класиране в деловодството съобразно наше 

протоколно решение. 

Докладвам ви и писмо с вх. № ПВР/НС-9-53/3-3.2023 г. от 

Окръжен следствен отдел – Кърджали, с което на основание чл. 159 

от НПК е обективирана молба да предоставим информация за лице с 
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посочено ЕГН – дали е подавало декларация по чл. 33 и ако е подало 

такава декларация, молят ни за заверени копия. 

Колеги, първоначално съм изготвила писмо, което е във 

вътрешната мрежа, да изискаме справка от Изпълнителя във връзка с 

подадените заявления от посоченото лице, но установих, че ЕГН-то, 

посочено от Следствен отдел – Кърджали, с 11 цифри е грешно и ви 

предлагам да изпратим писмо, с което да поискаме коректното ЕГН 

с оглед съдействие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам ви постановления на 

Районна прокуратура – в единия случай с изх. № ПВР/НС-9-

44/07.03.2023 г. на Софийска районна прокуратура. Това е 

постановление за приемане на прокурорска преписка по 

компетентност. Докладвам го за сведение. 

Следващият аналогичен доклад е на Районна прокуратура – 

Бургас, постъпило в ЦИК с вх. № ПВР/НС-9-40/21.02.2023 г. Това е 

постановление за изпращане по компетентност на друга прокуратура 

– за сведение и приключване на преписките. Това са моите доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ПВР/НС-9-

52/31.03.2023 г. е получено писмо от Окръжен следствен отдел – 

Кърджали, с което във връзка по досъдебно производство с посочен 

номер се иска да се предоставят заверени копия на протоколи, 

подписани от членовете на избирателна секция с посочен номер в 

Република Турция от проведените избори за президент и 

вицепрезидент и за народни представители.  
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Към този момент го докладвам за запознаване, след като бъде 

изготвена необходимата справка и подготвена преписката, ще го 

представя отново за докладване в залата и за изпращане. 

Следващото писмо е от Следствен отдел, Софийска градска 

прокуратура, с което се иска да бъде предоставена справка дали 

посочените в писмото лица с три имена и ЕГН са били регистрирани 

като кандидати за народни представители в изборите за Народно 

събрание на 14 ноември 2021 г. Ще бъде изготвена също от отдел 

„Регистри“ такава справка и ще го представя отново за обсъждане. 

С вх. № НС-06-207/27.04.2023 г. е получена преписка от 

кмета на община Тервел относно назначаване на комисии по чл. 287, 

ал. 7 от Изборния кодекс и протокол от отваряне на архивни 

помещения от 3 април 2023 г. – за сведение на Комисията е тази 

преписка. 

Докладвам сигнал от госпожа Т. с вх. № НС-25-

421/27.04.2023 г. за това, че към дата 26 април все още е налична 

активна онлайн кампания на партия „Български възход“, като е 

приложена снимка на банер от „Фейсбук“. Предлагам да остане за 

сведение тази преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-09-141/25.04.2023 г. се предлага връщане на парични гаранции 

на Печатницата на БНБ по изпълнени два договора – Договор № 9 и 

Договор № 10 от 13 март тази година, за изработване на ролки със 

специализирана хартия за машинно гласуване и за бюлетини от 

машинно гласуване, както и за изработка и доставка на хартиените 

бюлетини за гласуване в изборите за народни представители на 

2 април 2023 г. 

Изпълнението по тези два договора е прието с протоколно 

решение на Централната избирателна комисия. Съгласно посочените 

договори в срок до 30 дни след приключване на договора и приемане 

на работата следва да бъдат възстановени внесените парични 
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гаранции по изпълнението им на Печатницата на БНБ. Представени 

са всички доказателства. Извършено е и плащане по договорите. 

Към докладната имаме представени всички тези документи. 

Предлагам ви да одобрим връщането на паричните гаранции 

на Печатницата на БНБ  по Договор № 9 и Договор № 10 от тази 

година. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпила фактура с вх. № ЦИК-99-88/26.04.2023 г. от 

„Информационно обслужване“ АД по изпълнението на Договор 

№ 26 от 5 октомври 2022 г. 

По тази фактура е постъпила докладна записка с вх. № ЦИК-

09-134-1/27.04.2023 г. След извършена проверка се изразява 

становище да бъде изплатено по Договор № 26 от 5 октомври 2022 г. 

на „Информационно обслужване“ АД възнаграждение за 

предоставени ни услуги в размер на 17 712 лв. с ДДС. По бюджета 

на ЦИК са налични средства по § 10-20 за извършване на плащането. 

Представен е контролен лист за извършен предварителен 

контрол от финансовия контрольор. 

Предлагам да приемем протоколно решение в тази връзка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо, което сме получили от Министерството на финансите, с 

приложен проект на решение на Министерския съвет за одобряване 

на средносрочната бюджетна прогноза за периода 2024 – 2026 г., 

заедно с целия пакет документи във връзка със съгласуването по 

чл. 32 от Устройствения правилник на Министерския съвет и на 

неговата администрация. 

Докладвам ви материалите за сведение, тъй като няма 

промяна по изготвените и предоставени по електронен път от 

счетоводството на средносрочната бюджетна прогноза за периода 

2024 – 2025 г. Посочили са срок до 12,00 ч. на 2 май 2023 г., но 

съгласно Устройствения правилник на Министерския съвет и на 

неговата администрация не се налага писмено да уведомяваме за 

липса на бележки по така представените проекти за  разглеждане на 

заседание на МС. 

Във вътрешната мрежа в папка с мои инициали има 

подготвен проект на писмо до ГД ГРАО, с което предлагам да 

поискаме уточнение по повод на една преписка, представена в 

Централната избирателна комисия с писмо с вх. № НС-04-03-

61/29.11.2022 г., във връзка с извършена проверка за гласуване в 

нарушение, както и на гласували повече от един път в изборите за 

народни представители на 2 октомври. 

От представеното писмо с приложен списък на гласувалите в 

нарушение и повече от един път, както и приложените писмени 

доказателства, имаме разминаване между страниците, заверени от 

ТЗ ГРАО и приложения списък на гласувалите повече от един път, 

изготвен от ГД ГРАО. Копията от съответните страници на 

избирателния списък на секция № 44 в община Плевен, съответно 

№ 53 не съответстват на данните в този списък, а именно от 

приложения избирателен списък, съответната страница, заверена за 

вярност от извършилия проверка ръководител на ТЗ ГРАО, на 

секция № 44, е видно, че лицето е дописано, а фигурира в основния 

списък на секция № 53. Обратна информация се съдържа в 
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приложения списък, изготвен от ГД ГРАО. Затова предлагам да 

изпратим писмо до ГД ГРАО като опишем тази фактическа 

обстановка и поискаме да направят уточнение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, продължавам със списъка на 

гласувалите повече от един път в изборите на 2 октомври. За две 

лица предлагам да изпратим писма до съответните прокуратури, а 

именно до Ловеч и до Видин. 

В единия случай става дума за гласуване на лице повече от 

един път в община Видин, за втория – в община Тетевен, област 

Ловеч. Да сезираме административните ръководители на 

съответните районни прокуратури за тези две лица, за които имаме 

данни да са гласували повече от един път.  

В единия случай, за едното лице от приложената страница от 

избирателния списък на секция № 1 в община Тетевен имаме заверка 

за вярност с оригинала. Името на лицето не се вижда цялото, нямаме 

данни под кой номер е дописано лицето, а е видно, че е дописано на 

ръка от секционната избирателна комисия, затова в тези случаи 

винаги е добре тези, които са извършили проверката, те да сезират 

районната прокуратура, но, както е предвидено в закона, следва да 

сезираме ние районната прокуратура, като представим съответните 

доказателства. 

Уточняваме, че оригиналите на избирателните списъци, както 

и данни за имената и ЕГН на членовете на секционните избирателни 

комисии, се съхраняват в съответната община и при необходимост 

може да бъдат изискани от общинските администрации. 

И двете писма са във вътрешната мрежа. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, предложения по двата проекта на писма с проектни 

номера 6817 и 6819? Няма. 

Моля да ги гласуваме заедно. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, започвам с доклад по 

списъка на гласувалите в нарушение в изборите на 2 октомври. Ще 

помоля на работна група да обсъдим случаите, в които става дума за 

данни за гласуване на лица, вписани по настоящ адрес, но са 

гласували на друго място и нямат приложени декларации, но за тях 

няма данни да са гласували повече от един път, както в случаите, в 

които са гласували с удостоверение за гласуване на друго място, но 

няма приложено удостоверение. 

Имаме приложени декларации, но за тях има данни, че има 

издадени удостоверения за гласуване на друго място, нямаме данни 

за гласували повече от един път в този списък. 

Първата област, за която правя предложение за гласуване в 

нарушение да сезираме районната прокуратура, е област Монтана. 

Има две лица, за които по данни, предоставени от Министерството 

на правосъдието, в списъка, изготвен от ГД ГРАО, фигурира 

съкращението „МП“, което означава, че има данни, че лицата 

изтърпяват наказание лишаване от свобода, тоест нямат избирателни 

права.  

Изготвени са два броя писма за тези две лица до Районна 

прокуратура – Монтана. И в двата случая става дума точно за 

наличие на данни за изтърпяване на наказание лишаване от свобода. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по така 

представените проекти – 6822 и 6823 до Районна прокуратура – 

Монтана, имате ли изказвания, предложения? 
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Моля, режим на гласуване заедно на двете писма. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ще ви докладвам писмо с вх. № НС-04-

02-209/27.04.2023 г. – в папката на колегата Матева от днешна дата. 

Това е писмо от СДВР, с което се изисква информация във връзка с 

участие в изборите за Народно събрание на 2 април 2023 г. на ПП 

„Български глас“ и е посочено копие на какви документи се изискват 

от ЦИК. 

Подготвен е проект на отговор до началника на СДВР в 

отговор на тяхното искане, с което изпращаме заверено копие на 

заявление за регистрация на тази партия за участие в изборите, 

заверено копие на удостоверение за актуално състояние и заверени 

копия на образец от подписа на представляващия партията и образец 

от печата на партията. 

Предлагам да изпратим този отговор. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

С вх. № НС-09-66/28.02.2023 г. сме получили писмо от 

Софийска районна прокуратура относно едно лице, за което се 

изпраща и копие от присъда от 2019 г., постановена по наказателно 

дело общ характер от 2015 г. по описа на Софийски районен съд, 

изменена с решение от 7 октомври 2021 г., като е наложено 

наказание лишаване от право да упражнява професия или дейност, 

свързана с участие в изборния процес за срок от две години. Поради 

горното са ни изпратили, както ви казах в началото, присъдата за 

сведение с оглед недопускане на лицето за назначаване за член на 

ЦИК, РИК или СИК с оглед изборите, които бяха на 2 април 2023 г. 
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Колеги, направила съм справка в системата на Централната 

избирателна комисия, от която е видно, че с писмо – изх. № МИ-00-

15/30.11.2021 г., ние сме изпратили писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, което поддържа нашата система, и лицето е 

включено в списъка на лицата, които са осъдени с влязла в сила 

присъда, като срокът, за който лицето е включено в този списък, е до 

6 октомври 2023 г. във връзка с изпратената, очевидно, и тогава 

присъда по същото наказателно дело – докладвам го за сведение. 

Лицето не е било назначавано за изборите, които бяха произведени 

на 2 април 2023 г., като член на избирателна комисия. 

Също така в изпълнение на чл. 301, ал. 8 от Изборния кодекс 

и във връзка с произведените избори за народни представители на 

2 април 2023 г. ви предлагам да изпратим на лицата, посочени в 

ал. 8, а именно на президента на Републиката, председателя на 

Народното събрание, Министерския съвет, както и останалите, 

посочени в ал. 8, актуализираната база данни на технически носител, 

както и копия на решението на Централната избирателна комисия 

относно обявяване на резултатите от гласуването и разпределението 

на мандатите в Четиридесет и деветото Народно събрание, 

обявяване на избраните народни представители, въвеждане на 

данните от протоколите на СИК в ЦИК и сравняването им с данните 

от тези протоколи, въведени в РИК, от произведените избори, както 

и анализа на несъответствията. 

Моля да гласуваме такова писмо, за да изпълним и това 

задължение по Изборния кодекс. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – господин Войнов. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

писмото от ГД „Жандармерия“ с вх. № НС-04-02-208, което колегата 

Георгиев докладва на предходното заседание, и необходимостта от 

проверка на няколко машини в склада на „Карго-партнер“ предлагам 

да изпратим писмо до ГД „Жандармерия“ с копие до „Карго-

партнер“, с което да отговорим на поставения въпрос и да укажем да 

бъдат допуснати в склада съответните лица на 4 май 2023 г. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-06-173/27.04.2023 г. от община Аврен, с което ни се изпраща 

информация във връзка с отваряне на запечатано помещение, в което 

се съхраняват книжа и материали от проведени избори, като е 

посочено, че отварянето на помещението е извършено по искане на 

разследващи органи. Дадена е необходимата съгласно наше решение 

информация относно лицата, определени от комисията за отваряне, 

установените обстоятелства при отваряне на помещението и 

впоследствие запечатването му. Докладвам ви го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви 

постъпило искане от 02 РУ на МВР – Пловдив. Във връзка с 

проведените изборите за президент и вицепрезидент се искат 

съответните избирателни списъци за едно лице за извършване на 

съответните действия по заведена преписка при тях по отношение на 
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лице, за което има данни, че е гласувало два пъти – веднъж в 

Пловдив, втори път в Асеновград. 

Предлагам да се изпрати писмо до кмета на община Пловдив 

и кмета на община Асеновград по компетентност за отговаряне на 

искането по отношение на това разследване. 

Предлагам да гласуваме писмата до посочените кметове за 

предоставяне на съответните избирателни списъци за посочените 

секции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам преписка с вх. № ПВР/НС-04-

2-63/17.03.2023 г. на РУ на МВР – Стара Загора, също по отношение 

на изборите за президент и вицепрезидент. По отношение на 

избирателна секция от Стара Загора се иска районът на обхвата на 

тази секция и съответната информация за членовете на секционните 

комисии. 

Предлагам също с писмо до кмета на община Стара Загора по 

компетентност да изпратим искането от 01 РУ на МВР – Стара 

Загора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ПВР/НС-

004-2-68/05.04.2023 г. – писмо от ОД на МВР – Силистра, РУ – 

Дулово, с което искат да предоставим списък на гласувалите в 

нарушение на правилата на Изборния кодекс в изборите за 

президент и вицепрезидент на 14 ноември 2021 г. в област Силистра, 

където фигурира името на посочено лице и друга, необходима 

информация. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до РУ – 

Дулово, на ОД на МВР – Силистра, с което ги уведомяваме, че 

цялата информация е предоставена на Районна прокуратура – 

Силистра, със съответния наш изходящ номер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № НС-09-

73/13.03.2023 г. – писмо, от Софийска градска прокуратура, 

Следствен отдел, с което искат да предоставим заверени копия от 

страниците на избирателния списък в секция под съответен номер, 

находящата се в Молдова, град Тараклия за гласуването на изборите 

за народни представители на 11 юли 2021 г., в което фигурира името 

на лицето М. Г. със съответно ЕГН. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо, с което ги 

уведомяваме, че с наш изходящ номер от месец октомври 2022 г. сме 

предоставили относима информация относно гласуването на 

посоченото лице и също, че изпращаме заверено копие от 

избирателния списък, както и копие на нашето писмо от месец 

октомври 2022 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в тази точка. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, пропуснах да докладвам 

писмо с вх. № НС-20-110/27.04.2023 г. В моя папка ще видите писмо 

от Съвета за електронни медии, с което ни уведомяват, че ни 

изпращат доклада, който те обикновено приемат след – това е 

доклад за наблюдение на кампанията. Докладът е изключително 

обемен – около 300 страници. 

Преди ни изпращаха копие, сега са ни го изпратили в 

електронен вид… (реплика), както и добавката, че обсъждането на 

доклада ще бъде публично и ще бъде съвместно със социологическо 

проучване, направено от „Екзакта Рисърч Груп“, за което ние ще 

бъдем поканени допълнително. Докладвам го за сведение. Докладът 

ще бъде част от документите, които съхраняваме в залата и всеки 

може да се запознае с неговото съдържание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви получено 

писмо днес сутринта по имейл в деловодството от Административен 

съд – Благоевград, към което са приложени жалба от господин Р. П. 

срещу решение на ОИК – Сандански, разпореждане на 

Административния съд по образуваното по тази жалба 

административно дело, с което разпореждане се изисква от 

Централната избирателна комисия да представи писмени документи 

относно установяване на обстоятелствата за назначаване състава на 

ОИК – Сандански. Макар че е посочено в 3-дневен срок от 

получаването на писмото с разпореждането, предвид че заседанието 
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по делото е насрочено за утрешния ден, 3 май 2023 г., в 14,00 ч. 

следобед, бяха подготвени изисканите документи от 

администрацията в заверени преписи. 

Предлагам с придружително писмо, проектът на което е в моя 

папка от днешна дата, същите да бъдат изпратени на 

Административен съд – Благоевград, като за по-голяма бързина и 

оперативност ще се изпратят както по пощата, така и по имейл, за да 

сме сигурни, че ще пристигнат навреме за заседанието. 

Моля да се запознаете с текста на придружителното писмо и 

да гласуваме текста и изпращането на документите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по така направеното предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Ще продължим в 15,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка трета: Доклади по 

административни преписки. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с преписката, 

която докладвах в сутрешното заседание от Софийска градска 

прокуратура, Следствен отдел, в папка с моите инициали е 
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подготвен проект на писмо до Изпълнителя, с което молим да ни 

бъде предоставена исканата информация за посочените в писмото 

лица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № НС-

23-266/28.04.2023 г. Това е писмо, което сме получили от Комисията 

за защита на личните данни (КЗЛД), във връзка с подадена жалба от 

едно лице срещу ПП „Българско национално обединение“ с 

твърденията, че лицето е намерило името си в списък на лицата, 

подкрепящи регистрацията на политическия субект за участие в 

проведените на 2 април избори за народни представители. 

В тази връзка КЗЛД изисква от Централната избирателна 

комисия да предостави заверено копие на съответна страница и ред 

от списъка на лицата, подкрепящи регистрацията на партията. 

Предлагам ви писмо-отговор с приложена информация, която 

се изисква. Моля да погледнете в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, предложения по така представения проект? 

Моля, режим на  гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

писмото – вх. № НС-23-264, което колегата Георгиев докладва в 

предобедната част на заседанието, предлагам да изпратим писмо до 
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двамата експерти към ЦИК и до двамата експерти от ДАНС с копие 

до Държавна агенция „Национална сигурност“, с което да ги 

уведомим за необходимостта да ни предоставят проект на процедура 

за изследване на съответните машини, както и да получат с приемо-

предавателен протокол един брой hash extractor за изследване на 45-

те броя СУЕМГ на 4 май 2023 г. Нash extractor е за изследване на 45-

те броя СУЕМГ от изборите, проведени на 2 април 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Връщам на доклад преписката във 

връзка с изплащане на възнаграждение с вх. № ЦИК-09-142. Може 

да се запознаете с изготвения контролен лист във връзка с 

докладната с вх. № ЦИК-09-142. 

Предлагам, след запознаване Централната избирателна 

комисия, да приеме отчета по посочения граждански договор на 

лицето и да подготви плащане по този договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам на вниманието на 

членовете на Централната избирателна комисия писмо с проектен 

номер 6841, с което, във връзка с по-рано докладваното писмо с вх. 
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№ НС-04-01-33-3 от Министерството на външните работи, да 

уведомим Министерството, че следва да изпрати копие от 

съответните приемо-предавателни протоколи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме това писмо. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за четвъртък, 4 май 2023 г., от 10,30 ч. 

Тъй като ми се налага да отсъствам на 4 и 5 май, определям 

господин Войнов да ме замества, а за времето от 9-и до 11 май 

включително, госпожа Матева. 

Закривам заседанието. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,10 ч.) 

 

    

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


